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Abstract (en)
Main constructional parts of the storage container (1) for liquids are a blow moulded inner container (2) of synthetic plastics material, which has four
side walls (3-6), a bottom floor (7) and a curved upper floor (8) with different connection sockets (9-12), further a blow-moulded outer container (13)
of plastics material receiving the inner container (2), which is formed by four side walls (14-17), a floor (18) and a a removable curved lid (19) of
plastics material with corresponding through holes (24) for the sockets (9-12) of the inner container (2) and serves for leakage protection of the inner
container, an outer cage (21) of cage rods (22,23) of metal as well as a pallet-like underframe (24) of metal for stacking and for transportation of the
storage container (1) by means of forklifts or similar transportation devices.

Abstract (de)
Hauptbauteile des Lagerbehälters (1) für Flüssigkeiten sind ein blasgeformter Innenbehälter (2) aus Kunststoff, der vier Seitenwände (3 - 6),
einen Unterboden (7) und einen gewölbten Oberboden (8) mit verschiedenen Anschlußstutzen (9 - 12) aufweist, ferner ein den Innenbehälter (2)
aufnehmender, blasgeformter Außenbehälter (13) aus Kunststoff, der durch vier Seitenwänden (14 - 17), einen Boden (18) und einen abnehmbaren,
gewölbten Deckel (19) aus Kunststoff mit entsprechenden Durchgangslöchern (20) für die Stutzen (9 - 12) des Innenbehälters (2) gebildet wird
und zur Lecksicherung des Innenbehälters dient, ein äußerer Gittermantel (21) aus Gitterstäben (22, 23) aus Metall sowie ein palettenartiges
Untergestell (24) aus Metall zur Aufstellung und zum Transport des Lagerbehälters (1) mittels Hubstapler oder dergleichen Transportgeräte.
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